

موقع الثقة
للآلات والمعدات

زُواد مكائن البيع الذاتي

ملف للشركة

Company Profile

Trust Location Corporation
Machinery and Equipment

Vending Machine Pioneers



Table of content قائمة المحتوى

03	—	عن الشركة About Company
04	—	من نحن Who Are We ?
05	—	الرؤية - الرسالة - القيم Our Vision - Our Message - Our Value
06	—	مشاريعنا Our projects
07	—	مكائن البيع الذاتي للزهور Vending machines for flowers
08	—	شركاء النجاح Success Partners
09	—	مكائن البيع الذاتي للوجبات الصحية Vending machines for healthy meals
10	—	شركاء النجاح Success Partners
11	—	تواصل معنا Contact us



About Company عن الشركة



WHO ARE WE :

- ◆ Trust location Machinery and Equipment Corporation is a Saudi institution that specializes in the import and operation vending machines. With strong experience And with a cadre and a professional team of highly skilled self-selling machine, Trust location Machine and Equipment Corporation has been able to make a powerful mark and create a unique private entity for itself, As one of the best institutions specializing in the operation of self-selling machines in Saudi Arabia, Making thousands of success stories.
- ◆ Trust location Machine and Equipment Corporation is based On four main pillars in the delivery and operation of self-selling machines, which are creative, luxurious, elegant and high-quality. We do not offer a product or service that expires once it is delivered to customers! We only accept
- ◆ to gain the full satisfaction of our customers, which makes us always keen to choose the best international, elegant designs of high quality with the latest technologies that meet all the needs and requirements of customers and different institutions.

من نحن :

- ◆ مؤسسة موقع الثقة للآلات والمعدات هي مؤسسة سعودية مُتخصصة ورائدة في مجال استيراد وتشغيل مكائن البيع الذاتي. مع خبرة قوية ومع كادر وفريق عمل احترافي من ذوي الخبرة والمهارة العالية في تشغيل مكائن البيع الذاتي استطاعت مؤسسة موقع الثقة أن تترك بصمة قوية وتصنع لنفسها كيانًا خاصًا وفريدًا كأحد أفضل المؤسسات المتخصصة في تشغيل مكائن البيع الذاتي في المملكة العربية السعودية، صانعةً بذلك الآلاف من قصص النجاح.
- ◆ تركز مؤسسة موقع الثقة على أربعة أعمدة رئيسية في تقديم وتشغيل مكائن البيع الذاتي قوامها الإبداع، الفخامة، الأناقة والجودة العالية.
- ◆ فنحن لا نُقدم مُنتج أو خدمة ينتهي زوالها بمجرد تسليمها للعملاء! نحن لا نقبل إلا بكسب رضا عملائنا التام، الأمر الذي يجعلنا دائمًا حريصين على اختيار أفضل التصميمات العالمية الأنيقة ذات الجودة العالية بأحدث التقنيات والتي تُلبي جميع احتياجات ومتطلبات العملاء والمؤسسات المُختلفة.



Our vision:



At **Trust Location** Machinery and Equipment Corporation, we seek to achieve leadership in automating self-sales outlets and open the door to smart self-selling systems in the Kingdom of

Our MESSAGE



We have a responsibility to choose the best designs that suit all tastes in order to help brands spread widely in a modern and aesthetic way.

Our VALUE



Quality, credibility, integrity and transparency are our values that we always seek to apply throughout our products. As they are our guide in dealing with customers and institutions with the aim of providing products that leave a strong impact and always satisfy our customers.

الرؤية:



نسعى في مؤسسة **موقع الثقة** للألات والمعدات إلى تحقيق الريادة في أتمتة منافذ البيع الذاتي وفتح الباب أمام أنظمة البيع الذاتي الذكية في المملكة العربية السعودية.

الرسالة:



نحن نحمل على عاتقنا مسؤولية اختيار أفضل التصميمات التي تتلائم مع كافة الأذواق وذلك لمساعدة العلامات التجارية على الانتشار الواسع بطريقة عصرية وجمالية.

القيم:



الجودة والمصداقية والنزاهة والشفافية، هي قيمنا التي نسعى لتطبيقها دائمًا في كامل منتجاتنا. فهي مُرشدنا ودليلنا في التعامل مع العملاء والمؤسسات بهدف تقديم منتجات تترك أثرًا قويًا وتنال رضا عملائنا دائمًا.



Our Projects مشاريعنا

مكائن البيع الذاتي للزهور

نظرًا لأننا نهتم جيدًا بجودة المنتجات والخدمات التي نقدم بتقديمها في مجال مكائن البيع الذاتي فقد باتت مؤسسة موقع الثقة للآلات والمعدات منارةً ومقصدًا لكثير من العملاء الذين يبحثون الجودة العالية والتصميمات العصرية والحلول الذكية.

حيث:
نفخر بتشغيل أول منافذ البيع الذاتي للزهور في المدن الطبية والمستشفيات منذ عام ٢٠١٨ وحتى الآن.

self-sales outlets for flowers

Since we care very well about the quality of the products and services that we provide in the field of self-selling machinery, Trust Location Machinery and Equipment Corporation has become a beacon and destination for many customers who are looking for high quality, modern designs, and smart solutions.

As:

We are proud to operate the first vending machines for flowers in medical cities and hospitals from 2018 until now.



شركاء النجاح Success Partners



المستشفى السعودي البريطاني
Saudi British Hos.



مدينة الأمير سلطان الطبية العسكرية



مدينة الملك فهد الطبية
King Fahad Medical City



مستشفى دلة
Dallah Hospital



مستشفى المواساة
Mouwasat Hospital

مستشفى الملك عبدالله بن عبدالعزيز الجامعي
King Abdullah bin Abdulaziz University Hospital



مستشفيات رعاية

هايبربند
HyperPando

خمسين وردة
Fifty Flowers

مكائن البيع الذاتي للوجبات الصحية

نظرًا لأننا نهتم جيدًا بجودة المنتجات والخدمات التي نقدمها في مجال مكائن البيع الذاتي فقد باتت مؤسسة موقع الثقة للآلات والمعدات منارةً ومقصدًا لكثير من العملاء الذين يبحثون الجودة العالية والتصميمات العصرية والحلول الذكية.

حيث:

نفخر بتشغيل أول منافذ البيع الذاتي للوجبات الصحية في الأندية الرياضية، ولعملائنا من الوزارات الحكومية، الهيئات، الشركات والبنوك

self-sales outlets for healthy club

Since we care very well about the quality of the products and services that we provide in the field of self-selling machinery, the **Trust Location Machinery and Equipment Corporation** has become a beacon and destination for many customers who are looking for high quality, modern designs, and smart

As:

We are proud to operate the first vending machine for healthy meals in gym .



شركاء النجاح Success Partners



وزارة البيئة والمياه والزراعة



وزارة الشؤون البلدية والقروية والإسكان



الاتحاد السعودي للأمن السيبراني والبرمجة
Saudi Federation for Cyber Security and Programming



مجلس الضمان الصحي
Council of Health Insurance



مصرف الإنماء
alinma bank

شركاء النجاح Success Partners





Contact us

We are always available all the time to receive your requests and respond to all your inquiries. Do not hesitate to contact us!

contact information:

 Saudi Arabia-Riyadh, Almasif district
Northern Ring Road

 salman@theqah.sa


 www.theqah.sa

 0112106026

تواصل معنا

نحن متواجدون دائماً وعلى مدار الساعة لاستقبال طلباتكم والرد على جميع استفساراتك. فلا تترددوا بالاتصال بنا !

معلومات الاتصال:

 المملكة العربية السعودية - الرياض
حي المصيف، الدائري الشمالي

 salman@theqah.sa

 www.theqah.sa

 ٠١١٢١٠٦٠٢٦